
Van: van Beek [mailto:beek.roozen@caiway.nl]  
Verzonden: donderdag 8 september 2016 17:41 

Aan: GS-leden; Christophe van der Maat; Nicole van Engelen; Kim van Niftrik - Verhagen 

CC: statenfractie@brabant.nl; gemeente@hilvarenbeek.nl; Fred Engelhard; Bart Swaans; Bart 
Couvee; Sjef de Wijs; Ilse van Schijndel; R.Verhoeven@hilvarenbeek.nl; 

j.a.g.v.doormaal@hilvarenbeek.nl; STATENGRIFFIE 
Onderwerp: geluidsoverlast N269 

 

Aan de Gedeputeerde Staten van Provincie Brabant,                  Hilvarenbeek, 08 september 2016 

 

 

Betreft: geluidsoverlast N269 ter hoogte van Hilvarenbeek 

 

 

Geachte Gedeputeerde Staten van provincie Brabant, 

Provincie Brabant gaat in 2017 groot onderhoud uitvoeren aan de N269 ter hoogte van Hilvarenbeek. 

Tijdens de informatieavond op 18 juli jl. bleek dat er als deklaag gekozen wordt voor een asfalt type 

SMA-NL11 dat ca. 3 dB geluidsreductie geeft t.o.v. het huidige betonnen wegdek. Als actiegroep 

“geluidsoverlast Doelakkers” vinden wij dit echt te weinig. Wij willen daarom een beroep op U doen 

om het provinciale actieplan 2
e
 tranche 2013 – 2018 EU richtlijn omgevingslawaai concreter uit te 

voeren. 

Het doel van dit actieplan is het evalueren, beheersen en verlagen van de geluidsbelasting. U hebt 

daarbij een plandrempel van 65 dB vastgesteld op basis van haalbaarheid en betaalbaarheid. U voegt 

hieraan toe dat U niet alleen uit wil gaan van de vastgestelde plandrempel, maar ook knelpunten wilt 

opheffen en rekening wilt houden met de dagelijkse realiteit. Daarbij spreekt U m.b.t. de oplossingen 

expliciet over de toepassing van STIL SMA asfalt in combinatie met de toepassing van effectieve 

geluidsschermen om de belasting te verminderen. 

In Hilvarenbeek zeggen ruim 300 huishoudens, die ons expliciet steunen, veel geluidsoverlast te 

ervaren door de N269. We zijn gevraagd om hierover geen individuele klachten meer in te dienen, 

maar dit als groep te doen.  

Omdat we met zijn allen zoveel last van de geluidsoverlast hebben, hebben we de verantwoordelijke 

provinciale ambtenaren een stiller SMA asfalt voorgesteld: SMA-NL8G+ dat even duurzaam is, maar 

wel 3,5 – 4 dB MEER geluidsreductie geeft. Tijdens de informatieavond gaven zij allen een andere 

reden waarom SMA-NL8G+ voor hen niet in aanmerking komt. Redenen die makkelijk te tackelen zijn 

en waarover wij aan hen op 20 juli jl. digitaal vragen hebben gesteld. Wij hebben nog geen reactie 

ontvangen. Waar ze die avond wel eenduidig over waren, is het feit dat de Provincie Brabant 

wettelijk tot niets verplicht is. Dit werd onderbouwd door een document dat duidelijk trachtte om de 

wettelijke uitvoering aan alle kanten dicht te spijkeren. Wat ons betreft is dit een hele andere toon, 

dan de toon die U in uw actieplan uitspreekt! 

Wij willen U daarom vragen om op dit relatieve kleine traject, van enkele kilometers waar veel 

mensen aan wonen, toch SMA-NL8G+ toe te passen. Om zo uw beleid uit te laten voeren zoals U 

bedoeld hebt: verder kijken dan de vastgestelde plandrempel en actief participeren bij het oplossen 

van knelpunten en  aansluiten bij de huidige realiteit. Wij weten dat de uitvoering echt anders kan, 

dan nu dreigt te gebeuren, ook binnen de grenzen van haalbaarheid en betaalbaarheid. 
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Zo is de provincie Gelderland sinds 2003 bezig met het ontwikkelen van asfalt voor provinciale wegen 

dat duurzaam is EN een grote geluidsreductie geeft. Het definitieve type hebben zij de naam SMA-

NL8G+ gegeven. Dit asfalt is scherp gespecificeerd, door iedere asfaltproducent te maken en door 

iedere asfaltverwerker te verwerken. Gelderland legt dit SMA-NL8G+ sinds 2011 op al haar 

provinciale wegen en de provincie Utrecht en Zuid-Holland zijn haar hierin gevolgd. Gelderland heeft 

ons gemeld tot nu toe geen enkele reden te hebben om te twijfelen aan de verwachtte 

duurzaamheid die vergelijkbaar is die van SMA-NL11. 

Nogmaals, wij hebben echt veel last van het geluid. Daarom hopen we dat ONS Brabant bereid is om 

vanuit zorg haar beleid innovatief uit te voeren met in uw actieplan omschreven STIL SMA asfalt. 

Samen maken we zo ons Brabant mooier.  

 

 

Hoogachtend, 

 

namens de Actiegroep “geluidsoverlast Doelakkers”, 

Ad van Gool, Hans van Beek, Peter van Beers  

p/a Lijsterboog 24 

5081RM Hilvarenbeek 

Email: beek.roozen@caiway.nl 
 

 

c.c. Christophe van der Maat, Henri Swinkels, Provinciale Staten, individuele leden van de Provinciale 

Staten, Bart Swaans, Fred Engelhard, Bart Couvée, Ilse van Schijndel, Sjef de Wijs, B & W van 

gemeente Hilvarenbeek, Jan van Doormaal, Rick Verhoeven, gemeenteraad Hilvarenbeek, 

fractievoorzitters lokale politieke partijen gemeenteraad  
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